## 《单词百科:gen是什么意思?gen怎么发音?gen的解释和用法》

英语单词gen是什么意思?gen怎么读?gen怎么发音?美加网为您整理了gen的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## gen怎么读

gen的读音:[d en]

## gen的意思

1、n.情报;

## gen的双语例句

1. Und das Vergn ü gen h?rt an der Campusmauer nicht auf.

那些校园酒吧很有意思.

2. Disheartened, Abruzzi heads back to gen pop.

Abruzzi沮丧地向牢房区走回去.

3. Gen 10:8 And Cush begat Nimrod: he began to be a mighty one in the earth.

创10:8古实又生宁录,他为世上英雄之首.

4、 Gen 10:6 And the sons of Ham; Cush, and Mizraim, and Phut, and Canaan.

创10:6含的儿子是古实, 麦西, 弗, 迦南.

5. Gen. de Gaulle sensed that nuclear weapons would fundamentally change the nature of international relations.

戴高乐将军意识到核武器将从根本上改变国际关系的性质。

6. Gen 10:4 And the sons of Javan; Elishah, and Tarshish, Kittim, and Dodanim. 创10:4雅完的儿子是以利沙, 他施,基提, 多单, 12.com

7. Give me the gen on this new project.

把这新项目的资料给我.

8. What graphical improvements will we see this year on current gen?

问:这次的图像有什么改进吗?

9. Gen 6:22 Thus did Noah; according to all that God commanded him, so did he.

创6:22挪亚就这样行. 凡神所吩咐的, 他都照样行了.

10, Gen 45:14 Then around his brother Benjamin and wept, and Benjamin embraced him, weeping.

创45:14于是约瑟伏在他兄弟便雅悯的颈项上哭, 便雅悯也在他的颈项上哭.

11、RHINOCEROTONEMA RHINOCEROTIS GEN . ET SP . NOV. FROM THE RHINOCEROS UNICORNIS IN BEIJING ZOO ( NEMATODA, STQNGYLIDAE: GLOBOCEPHALINAE)

独角犀的线虫一新属新种(线虫纲:圆线科,球首亚科)

12. Gen. Morgan's troops yesterday surrendered their heavy weapons to Belgian and US

troops.

昨天,摩根将军的部队被迫向比利时和美国军队交出了他们的重型武器。

13. Gen 4:5 But in Cain and his offering he had no pleasure.

Gen4:5只是看不中该隐和他的供物.

14. I must gen up on the route before we leave.

我们离开前我必须明了路线.

15. Board does La Gen poisonous effect?

板蓝根有没有排毒的效果?

16. Gen 42:17 And he put them all in for three days.

创42:17于是约瑟把他们都下在监里三天...

17. Vocalna takes micro gen from the air and places that in the soil and ricing it.

黎豆从空气中获取氮元素并将它们留在土壤中使之更有营养.

18、Gen. Clark: There is much difference.

克拉克将军: 这区别大了.

以上是美加网为您整理的gen怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多 关于gen的用法、gen的释义、gen的相关详情请点击:<u>https://dict.tjqzz.com/gen</u>